
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 15. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 228
Mener ministeren, at man skal være varsom med at gå så markant ud, som
regeringen gjorde, da regeringen meddelte, at asylbehandlingen blev sat i be-
ro, og der skulle sendes en fact-finding-mission af sted til Eritrea? Og finder
ministeren det nærliggende at tro, at Udlændingestyrelsen kan have opfanget
en slags politisk signal - enten direkte eller indirekte reelt eller indbildt – i re-
geringens melding, og har reageret herpå?
Spørgsmålet ønskes besvaret forud for samråd om Eritrea, jf. UUI alm. del -
samrådsspm. J-M.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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